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Referent: Irmelin Kårbø 
 

Presidenten ønsket velkommen til møtet som er todelt. Presidenten ønsket ekstra velkommen til 
kveldens gjester; Bjørn Nordreberg og May-Iren Kårbø (på video).  Det er to bursdager i dag, Harry 
Storskogen fyller 93 år og Sigurd er 79 år. Bursdager kommende uke: Per Jensen 74 år, Ivar 81 år, Lars 
51 år og Marit H. 72 år.  
 
Videosamtale med utvekslingsstudenten, May-iren 
Det første på programmet var 
videosamtale med vår 
utvekslingsstudent til Quebec, 
Canada, May-Iren. Hun har det bra, 
og trives godt. Hun fortalte om 
arrangementer hun har deltatt på og 
turer hun har vært på. Spesielt 
morsomt hadde besøket til 
gamlebyen i Quebec vært. Hun har 
fått gode venner på skolen og trives 
godt der, men hun har lang vei til 
skolen, 1 t 30 min hver vei, og må 
bytte buss to ganger.  
 
Spesielt liker hun skolefagene; kokkefag og kunstfag. Hun viste oss en tegning hun har laget.  
 
Hun fortalte også litt om forskjellige aktiviteter som utvekslingsstudentene er med på. Hun sier 
videre at hun savner å snakke norsk, og at hun blir sliten av å måtte snakke fransk hele tiden.  
Det var hyggelig å snakke med henne og hun synes det var spesielt hyggelig å få delta på et møte 
sammen med oss alle.  
 
 
Neste post på programmet var at presidenten fortalte 
hva som har gjort inntrykke på han så langt: 

- Presidentskiftet 

- Gode klubbmøter 

- Sosiale arrangementer 

- Guvernørbesøk 

- Filmprosjekt 

- Ungdomsutveksling 

- Engasjement i klubben 

- Den gode stemningen vi har på møtene 

Kjetil jobber på høyskolen, blant annet med utenlandske 
studenter. Han ser betydningen studieutveksling har, og 
hvor mye det gir studentene.  
 
Vår klubb er en av to klubber i distriktet som sender ut en 
student og som har en utvekslingsstudent tilbake.  
 
Presidenten ser at det jobbes mye på flere områder blant 
komiteer og av medlemmer.  



 
Hva vi må jobbe med? 
- Rekruttering av nye medlemmer 
- Engasjere de passive medlemmene – ta kontakt med de som møter sjelden for å høre om det er 

noe vi som klubb kan gjøre.  
- Styrke oppmøtet på møtene og på sosiale arrangementer – det er noen gjengangere, men  vi 

sliter med å bli over 35 i antall med unntak av på presidentskiftene 
- Få en sterkere yrkesprofil – hvordan få det til når vi har mange pensjonister – må få inn yngre 

medlemmer 
- Innarbeide ny styre- og komitestruktur – som ble vedtatt på forrige årsmøte 
- Videreføre struktur- og kulturprosjektet - vurdere ytterligere forslag - noe av det som ble 

fremlagt som forslag ble vedtatt på årsmøtet, men flere ting måtte nok modne litt. styret satt 
ned en ny arbeidsgruppe som ser på videreføring av de punktene som ikke ble vedtatt.  
 

Mandatet for arbeidsgruppen for struktur- og kultur «Reidars mangfold» 
- En større andel av forslagene fra prosjektet skal behandles og evt. vedtas på årsmøtet høsten 

2016 

- Arbeidsgruppen; Reidar, Irmelin, Ann, Jan og Astrid 

- Aktivisere en større del av medlemmene 

- Gi klubben sterkere preg av yrkesnettverk 

- Tjene andre 

- Revitalisere stolthet og omdømme 

- Forslagene klare til påske.  

Fokus siste halvår i 2016: 
- Vurdere forslagene fra arbeidsgruppen etter påske 

- Spennende program – med noen åpne poster 

- Filmprosjektet – filmaften torsdag 25. februar (2 timer – to filmer og pauseunderholdning 

- Hedersprisen – utdeles 4 møter fra i dag -  

- Omdømme – gjøre Rotary synlig lokalt 

- Medlemsrekruttering – tenke ut av boksen 

- Ulike Rotary arrangementer 

o Ryla – 8 til 10 april (2 kandidater) 

o Presidentseminar – Reidar er påmeldt til dette 

o Introduksjonskurs – ble avlyst pga. for få påmeldte 

Mål for klubben om 3 åre – satt i 2015 
- Vi skal være 80 medlemmer 

- Gjennomsnittsalder på 60 år 

- Gode program 

- Foretrukne organisasjon for yrkesaktive, samt aktive pensjonister som ønsker påfylll i en 

hektisk hverdag 

- bygge  

Utfordring til medlemmene 
- Kom gjerne med innspill til dem som skal jobbe med klubbens aktivitet og struktur 

o Nye medlemmer – snakke om organisasjonen vår – fortelle hva organisasjonen gjør 

for oss – snakke positivt -  

o Mye medier 

o Innovasjon og nytenkning 

 

Forslag: Medlemmene kan annonsere møtene på egen Facebookside  


